
Zápis z jednání Komise kultury č. 20/2022 ze dne 2. 2. 2022 
 
Místo konání: zasedací místnost č. 113, 1. patro - ÚMČ Praha 22 – distančně přes webex 
Zahájení jednání: 17:00 
Ukončení jednání: 19:00 
Přítomni:  Špalková - Kuželová, Krejzová, Kadrnožková, Klich 
Paseková, Rothová, Šmíd, Konopásek 
Omluveni: Vodičková, Žofková 
Hosté: Vaňková, Spěšná, Hemelíková, Slabá, Koutský, Krátký, Kořínek, Kaněra 
Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 
 
 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Návrh programu:  
     1.  Úvod, schválení programu, přivítání nového člena pana Konopáska, představení pí Spěšné 
     2.  Akce jaro/ léto 2022  
                  a. MASOPUST  

      b. VELIKONOCE  
                  c. ATENTÁT NA HEYDRICHA  
                  d. BIGBÍT  
                  e. DEN DĚTÍ  
                  f. DEN DRAKA  
                  g. KONCERTY AUGRINA MUSICA  
    3.  Termíny dalších akcí, na které byl schválen rozpočet MČ  
                  a) Mamafest 
                  b) Cyklus workshopů rozvíjející klíčové kompetence a dovednosti dětí a žáků MČ 22 
     4. Různé - závěr (termín další komise 25.5.2022)  
 

 

1. Schválení programu 
 
Usnesení: 
Kulturní komise schvaluje program. 
Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
2. Akce jaro/léto 2022 
2a) MASOPUST 
Veronika Špalková - Kuželová informovala o připravované akci k MASOPUSTU - Karnevalovém 
průvodu, na který bude podána žádost o grant. Akce by měla proběhnout dne 5. 3. 2022.  Začátek 
průvodu by měl být zahájen a ukončen u Divadla U22 (pořadatel TJ Sokol/DS UCHO). 
Magda Paseková – připomínka k datu 5. března 2022, akce je již v postní době.  
Veronika Špalková – Kuželová – bohužel dříve akce z org. důvodů nelze uskutečnit 
Michal Klich vyslovil obavy zda se v tomto termínu stihne vše dát do Zpravodaje, doporučuje 
projednat s panem Vágnerem. 
 
 
 



2b) VELIKONOCE 
Veronika Špalková - Kuželová poptala alespoň stezku, pokud nebude možné pořádat jiné akce, 
občané si stěžovali, že na Vánoce se nekonaly žádné akce.  
 
Radovan Koutský – MČ Velikonoce plánuje v klasickém stylu tzn. stánky, vystoupení,podium - 
dílničky, neví zda-li covid. situace dovolí. Pracujeme na tom. Předpokládaný termín 9. dubna. 
Michal Klich – celý týden od 28. března by měl probíhat v muzeu Workshop „malování kraslic“ 
s paní Volkovou, mohlo by se vystřídat 100 dětí denně. Měly by se vystřídat obě ZŠ a škola 
Zvoneček. 
Monika Kadrnožková - dotaz k workshopům, zda bude akce i pro běžné občany? 
Michal Klich – workshop je zatím plánován pro ZŠ, ne pro veřejnost, projednáme s pí Volkovou. 
Jitka Rothová – dotaz na cenu pro děti.  
Michal Klich – projedná s pí Volkovou workshop pro veřejnost v úterý/čtvrtek odpoledne, 
předpokládaná cena 50 Kč.  
Jitka Rothová – žádá, aby se informace včas dostaly na ZŠ. 
 

2c) ATENTÁT NA HEYDRICHA  
Michal Klich informoval, že je plánován velký článek ve Zpravodaji, dále výstava v Muzeu. Chce 
zakomponovat tuto událost do Pietního aktu u Pomníku padlých, rozjednána přednáška pana 
Čvančary z televize. Ještě není přesná koncepce, pracuje se na tom. 
Antropoid – článek v květnovém čísle UZ, výstava zahájení 27. května v den výročí atentátu a měla 
by probíhat do konce škol. roku, přednáška pana Čvančary buď to do Muzea nebo Divadla U22. 
Jitka Rothová – přiklání se k přednášce i pro 9. třídy – komorní akce. Zkušenost s besedami pana 
senátora Fischera je velice dobrá. Ještě promyslet kde a kdy. 
Monika Kadrnožková se vyjádřila k akci Antropoid – sehnala výtvarnici, která by udělala na toto 
téma výtvarné workshopy pro děti , zda-li by to mohla zorganizovat. 
Veronika Špalková - Kuželová ještě neviděla žádný koncept workshopů, které M. Kadrnožková MČ 
navrhla. 
Monika Kadrnožková upozornila, že akce není pro předškolní děti ale školní,  na téma  výsadek. 
Artefakty, které vzniknou z nejrůznějších materiálů můžou být vystaveny, workshop může být i 
formou hry.  
Jitka Rothová – k tématu Antropoid workshopu pro veřejnost – jaká skupina na akci přijde?, je to 
těžké téma, až pro druhý stupeň ZŠ, malé děti to nepochopí, zapojila by raději školy, bude to dobrý 
projekt. 
Veronika Špalková - Kuželová doporučuje akci udělat i pro veřejnost, udělat 2 varianty. 
Jan Konopásek – navázal na pí Rothovou, zájem bude malý. 
Veronika Špalková - Kuželová doporučuje workshop i pro veřejnost. 
 
Hlasování : 
Kulturní komise doporučuje RMČ,  aby finančně podpořila Workshop na téma Anthropoid 
Kulturní komise souhlasí a podporuje návrh M. Kadrnožkové 
Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
Návrh byl přijat 
 
 
 

2d) BIGBÍT  
Radovan Koutský všechny ubezpečil, že hudební festival se konat bude, bude vystupovat Vítkovo 
kvarteto,  Flamengo reunion session a ještě 6 kapel místních uhříněveských,  pověřil pana Nouzáka, 



aby se ujal produkce této akce,  termín 11. 6. 22.  Začátkem května se spustí nějaké upoutávky, na 
akci je v rozpočtu rezervováno 400 tisíc Kč. 
 

2e) DEN DĚTÍ 
Radovan Koutský – Den dětí plánuje v duchu zábavy, nikoli vzdělávací, bude kolotoč a další 
atrakce, cukrová vata, v prostoru za Radnicí  
Monika Kadrnožková  by ráda k akci připojila sportovní aktivity, křížovky, plnění úkolů a drobné 
výhry pro děti za splnění úkolů. 
Radovan Koutský – souhlasím, když to maminky nabídnou, tak je tomu otevřený. 
Magda Paseková žádá o přehodnocení termínu 1. 6. 2022, je středa, není dobrý termín. 
Petr Kořínek  předpokládá termín akce  POPOLES 28. 5. 2022 
Dětský den by se tedy měl konat v termínu 4. června 2022. 
 

2f) DEN DRAKA 
Petra Vaňková – Den Draka je v rozpočtu, bude na konci srpna, s novou kolegyní budeme 
přemýšlet nad koncepcí 3. ročníku, byla by vhodná společná schůzka k dramaturgii s V. Kuželovou, 
v rozpočtu je rezervováno 700 tisíc Kč.. 
Radovan Koutský – Drak vyrostl a bude větší, souhlas s termínem na konci srpna. 
 
         2g) KONCERTY 
Radovan Koutský – na festival barokní hudby je opět rezervováno 100 tisíc Kč. Martin Šmíd může 
začít plánovat koncerty. 
 
Rozpočet na kulturu 
Radovan Koutský – rozpočet byl schválen ve výši 3 miliony korun, orientačně je rozdělen na 
Velikonoce 150 tis. Kč, Čarodějnice 100 tis. Kč, Den dětí 400 tis. Kč, Bigbít 400 tis. Kč, Letní kina 
65 tisíc kč, Lázeňské odpoledne 85 tis.Kč, Den draka 700 tis. Kč., Augrina Musica 100 tis. Kč, 
Festival pro maminky 70 tis. Kč, adventní akce, drobné akce. 
 
Veronika Kuželová dotaz na ČARODEJNICE.  
Radovan Koutský- chtěli bychom je udělat jako každoročně, čekáme na vývoj protiepidemických 
opatření. Jan Konopásek – připomínka 30. 4. vychází na sobotu, věřím, že bude vše rozvolněné 
jsem pro. 
 
 
3.  Termíny dalších akcí, na které byl schválen rozpočet MČ  
 
     3a) MAMAFEST 
 
Radovan Koutský sdělil, že bylo vyčleněno na nový festival 70 tisíc Kč, je to první ročník, finanční 
požadavek byl tedy snížen. 
Eliška Krejzová – název bude Festival péče o mateřskou duši, spolupořadatelem je MČ a nově 
vznikající značka Dvě duše. Má kolem sebe cílovou skupinu maminek, ostatní akce jsou zaměřeny 
na děti/miminka,  na mámu jako na ženu, se tolik nemyslí.  Festival proběhne 8. 5. 2022,  pokud 
covid dovolí. V prostoru mezi Muzeem a ŠJ i v uvnitř v Muzeu, bude  trh s 30 stánky s českými 
tvůrci a stánky s občerstvením, v muzeu workshopy a přednášky zaměřeny na podporu žen na 
mateřské, vytvoří událost na Facebooku. Nová akce, nikdo neví co od ní čekat, propagace na 
pražské a středočeské úrovni, počítáme s cca s 500 účastníky, stánkaři i účastníci workshopů se 
budou finančně podílet.. Datum 8. 5. 22 neděle - Den matek. Bára Miková bude pro festival řešit 
technické věci. 



Petra Vaňková – připomenula pí Krejzové podchytit Zpravodaj a včasný zábor, obracet se na 
kolegyni Spěšnou. Lhůta na zábor je 30 dní.  
 

3b) CYKLUS WORKSHOPŮ ROZVÍJEJÍCÍ KLÍČOVÉ KOMPETENCE A 
DOVEDNOSTI DĚTÍ A ŽÁKŮ MČ 22 
Monika Kadrnožková – cíl workshopů – chce navázat na jarní akce v Muzeu, aby se zde opět něco 
dělo, abychom nemuseli jezdit do centra, alespoň jeden den v týdnu, kdy by se trochu kulturně žilo. 
Týká se to především dětí a mládeže. Zaměření umělecké, vědecké, řemeslné, varianty pro školní, 
předškolní a starší děti. 
 
Monika Kadrnožková má vizi, že akce v muzeu by se jednou týdně mohly konat, ráda se bude 
podílet na akcích, záměr je v muzeu pořádat alespoň jednou týdně kult. akce.  
Návrhuje hlasování, zda v Muzeu pořádat jednou v týdnu akce. 
Radovan Koutský – komise je poradní orgán rady, jestli něco navrhnete a bude to v usnesení tak to 
Radě přednesu, je na ní, zda to schválí. Tato akce není v rozpočtu, ale nějaké akce zřejmě 
odpadnou, pak případně lze finance přesunout. 
 
Eliška Krejzová uvedla, že viděla celou koncepci workshopů. Program je velmi kvalitní, , ale lidé 
možná nebudou mít problém si zaplatit vstup, pokud radnice akce finančně nepodpoří. Škoda, aby 
tento záměr zmizel jen pro to, že v rozpočtu nejsou peníze, dá se udělat i jinou formou. 
 
Radovan Koutský – M. Kadrnožková poslala strukturovaný program workshopů, předložil jsem je 
radním požádám pí Čepičkovou aby ho poslala všem členům KK.  
 
Jitka Rothová  nebude hlasovat o tom, aby se v muzeu konaly kult. akce o kterých  nezná koncepci, 
nebudu se účastnit hlasování když neví o čem. 
Jan Konopásek – se nebude vyjadřovat, je novým členem. 
 
Veronika Špalková - Kuželová – navrhuje hlasování, zda každý týden opakovat akce v muzeu jako 
na jaře v loňském roce, jen prezenčně, nikoli online vysílání. 
 
Magda Paseková – pokud někdo bude chtít udělat akce, není kdo by bránil, jsou potřeba peníze, 
které budou schváleny. 
Veronika Špalková - Kuželová – souhlasí akce v muzeu i třeba zadarmo. 
Monika Kadrnožková - odprostěte se od mnou navržené koncepce workshopů, pojďme hlasovat o 
tom, abychom se v muzeu setkávali, je to kult. místnost, jsme pro to aby se něco dělo aby se mohli 
lidé stmelit, jestli se tam můžou občané 1x týdně scházet s finanční podporou MČ. 
Michal Klich – si nevzpomíná, že by byly v muzeu nějaké pravidelné akce.  
Petra Vaňková – akce se nekonaly prezenčně byl covid, byly online přenosy koncerty /rock, jazz, 
barokní hudba), kurz malování kraslic, kurz šití, přednášky o marketingu, literatuře, dětských 
knihách s Otakarem Brouskem atd. 
Jitka Rothová – je to nesmysl o tom hlasovat, samozřejmě kult. činnost v muzeu podporujeme, 
nebudu hlasovat. 
Monika Kadrnožková – se ptá zda v tuto chvíli může udělat nějakou kult. akci v muzeu zadarmo 
nebo musím platit pronájem. 
Radovan Koutský – když bude někdo chtít akci v muzeu dělat, je třeba konzultace s radním, pak 
bude vstup zadarmo, když se to nebude krýt s nějakou jinou akcí 
Monika Kadrnožková - budu tedy akce řešit  s radním Koutským. 
Radovan Koutský – vždycky jste to mohla se mnou řešit, mluvil jsem s Vámi a odpovídal jsem , 
napište konkrétně a já odpovím, já jsem to schválil, nemám s tím problém,  



 
Petra Vaňková – standardně to funguje tak, že gesční radní akci schválí, následně si akci 
převezmeme my úředníci a řešíme realizaci (zábory, rezervace, propagaci apod.). Prvotní krok je 
ale schválení radním. 
Monika Kadrnožková chce, aby KK doporučila , že by se v muzeu konaly pravidelné akce 1x týdně 
v režii MČ. 
 
Hlasování : 
Kulturní komise souhlasí a podporuje návrh pí Kadrnožkové o pravidelném konání kult. akcí 
v muzeu v režii MČ. 
Hlasování: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2 
Návrh byl přijat. Rothová se zdržuje, Konopásek se zdržuje. 
Návrh byl přijat. 
 
Michal Klich – mám počítat s každým čtvrtkem a rezervovat termíny? Jak se k tomu mám postavit. 
Petra Vaňková – měl by fungovat sdílený kalendář, je otázka, zda jsou čtvrtky vhodný termín, 
zkušenost z CUKŘIKu je, že by byly lepší pátky nebo soboty.  
Michal Klich chce včas vědět termín, aby ho zarezervoval.  
 
4. Různé 
Petr Kořínek - zamýšlel se někdo nad dvojkami v roce 2022 a Prahy 22. Chce 22. 2. 2022 představit 
Prahu 22 jednoduchým videem, částečně historické video, ale i připomenout Prahu 22, připojujeme 
se k roku 2022, dvojky rezonují. Hlavní koncepce videa - bez lidí, bez komentářů, max. nějaký text, 
historické fotky, něco by se natočilo ze současnosti. 
 Video by stálo kolem 12.000 Kč, radní souhlasí a vyčlení peníze. 
 
 
Monika Kadrnožková – spolupráce P22 s Kreativní Prahou, jak se bude dál pracovat s výstupem 
veřejného projednání na téma Kultura Prahy 22? 
Radovan Koutský – prostor před Muzeem bude určitě využíván,  je úžasný, ten jsme vybrali již před 
3 lety pro konání akcí, je lepší než hlučný prostor před radnicí, vymysleli jsme Lázeňské odpoledne, 
K. Erbsová vymyslela Letní kino, je to ideální prostor na velikonoční, adventní kult. akce. Kreativní 
Praha shrnula, že tento prostor je úžasný na takovéto akce. Můžeme se ještě zamyslet, jak využít 
dále. 
 
Monika Kadrnožková se ptala jaké jsou další plány se stálou expozicí v muzeu a jeho další 
plánované využití. 
Michal Klich odpověděl, že by chtěl udělat výstavu kraslis. 
 
Monika Kadrnožková - v muzeu byl vydán nový provozní řád se základní cenou 450 Kč za 
pronájem + další poplatky z a projektor, kuchyňku apod.,  Když nejde o komerční akci, myslím si, 
že je to spolková místnost a měla by být pro komunitní neziskové akce zadarmo, nynější cena je 
drahá. 
Veronika Kuželová – proč je to takto vysoké. 
Radovan Koutský – ceny všeho šly nahoru, ty věci musíme zaplatit. 
Monika Kadrnožková – mluvíme o neziskové sféře, jiná komunitní centra jsou zadarmo či za 
poplatek např. 50 Kč 
Michal Klich – muzeum není zřízeno jako komunitní centrum,  stojí provoz, musíme se chovat jako 
řádný hospodář, pronájem je 450 Kč zima a léto 350 Kč. Ceny jsme zkalkulovali s tajemníkem a 
ceny jsou minimální, aby to zaplatilo energie, úklid apod. Levněji se v dnešní době nedostaneme. 



 
Petra Vaňková připomíná, že byly vypsány Granty na kult. a společ. akce, na sportovní akce, termín 
na podání žádostí je do 28. února 2022, na reprezentaci do října 2022. 
 
DS UCHO pojede do Ženevy, bude hrát na české ambasádě, dotaz na zápůjčku auta od MČ a 
příspěvek na reprezentaci MČ.  
Radovan Koutský – chce, aby o akci věděla tisková mluvčí, ta to zveřejní. 
Radovan Koutský žádá o zaslání podrobností a telef. dojednání této akce. 
 
Petr Kořínek – připomněl 150. leté výročí včelařů, plánují výstavu ale, nemůže mluvit za 
organizátora. Veronika Špalková - Kuželová – výstava včelařů , 18.- 30. 6.. 
 
Veronika Špalková - Kuželová – na téma Antropoidu mělo by se měla konat v březnu další akce, o 
které ale nemá bližší údaje. 
 
Poděkování všem za účast  
 
 
 
Další termín KK bude v květnu 25. 5. 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice KK 
 
 
 
Ověřila Veronika Špalková - Kuželová, předsedkyně KK 
 
 
 
 


